
Dagsorden til bestyrelsesmøde i HKG, den 23.10.2024, klokken 19.00 på Charly´s 
Café, Kloster 
 
Deltagere: Tobias Heide Olesen, Rusty Seltz, Freddy Sunesen, Knud Jeppesen, Søren 
Vinther, Anna Lise Klejnstrup og Sebastian Schaper  
 
Afbud:  
 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2. Regionsgolf Vest’s årsmøde og HKG’s deltagelse deri 
Der har været uenighed om hvorvidt det skal være koordinator for regionsgolf 
eller anden der skal være delegeret til årsmødet. Sigfred havde meldt sig på, da 
han koordinerer Regionsgolf i HKG, men Freddy meldte sig efterfølgende på som 
bestyrelsesmedlem og fik derved stemmeretten. Igennem dialog med Sigfred, 
Freddy og bestyrelsen blev det bestemt, at det er koordinatoren der 
repræsenterer klubben ved årsmøderne. 
 

3. Status på økonomi (regnskab vedlagt) 
Freddy fremlagde balance per 30.9. Vi følger stadigvæk vores budget med små 
udslag i forskellige poster.  
 

4. Klubbens udvalgsstruktur og kommunikation mellem bestyrelsen og udvalgene 
Søren Vinther foreslår, at der udarbejdes retningslinjer for, hvad 
bestyrelsen/klubben forventer af de forskellige udvalg og hvilke opgaver indgår i 
dem. Bl.a. foreslås det, at formanden i udvalget ikke skal være 
bestyrelsesmedlem.  
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe som består af Søren, Rusty og Anna Lise som 
udarbejder forslag til disse retningslinjer.  

 
5. Klubber i klubbens forpligtelse til at booke i golfbox 

Knud Jeppesen bragte emnet op ift. ”klubber i klubbens” forpligtelse til at booke 
sig på i golfbox startlister til dagen. Der opstår af og til overlap ift. de forskellige 
klubbers starttider og dermed forbundet ”kødannelse”.  
 

Det blev besluttet, at emnet tages op i samarbejde med vores nye manager, når 
vedkommende er startet (forhåbentligt først på året). Der vil afholdes et 
opstartsmøde med alle klubber i klubben inden næste sæsons opstart. 
 

6. Fastlæggelse af dato for generalforsamlingen  
Der undersøges med revisoren, hvornår det reviderede regnskab kan foreligge. 
Lige nu arbejdes der på enten den 26.02.25 eller den 05.03.25 som dato for 
generalforsamlingen.  



 

7. Nyt fra udvalgene 
Baneudvalg:  
Rusty fremlagde referatet fra seneste baneudvalgsmøde fra den 08.10. 
Der vil igennem vinteren lægges fokus på at få færdiggjort ændringerne på hul 1, 
4 og 5 efter banearkitektens tegninger. Når dette er afsluttet, vil der tages hul på 
ændringerne på hul 2, 3 og 6.  
 
Der blev også fremlagt en ”Plejeplan” for vores bane. Her beskrives, hvad vores 
dygtige greenkeepere foretager sig i det daglige og hvad deres rutiner er. Denne 
”Plejeplan” vil blive tilgængelig på vores hjemmeside også. 
 
Frivilligudvalg:  
Der var 48 mennesker til arbejdsdag, inkl. 6 nye, som ikke en gang er medlemmer 
endnu. Der var også en del juniorer med til arbejdsdagen. Det var en fantastisk 
dag, hvor der blev nået alle arbejdsopgaver som udvalget havde planlagt plus lidt 
til.  
 
Regionsudvalg: 
C-holdet genvandt Landsfinalen! Kæmpestort tillykke til hele holdet! 
Der var ca. 40 mennesker til regionsgolfafslutning.  
 
Kommunikationsudvalget:  
Finn og Kirsten har fået overdraget indhold m.m. til facebook fra Jacob inden hans 
fratrædelse. Det blev besluttet, at der i fremtiden vil blive sendt mere information 
ud via golbox. Finn og Kirsten vil blive lært op i brug af golfbox til dette formål.  
 

8. Evt. 
- Stillingsopslag efter en ny manager/træner er opslået og ansøgningsfristen er 

den 01.11.24.  


